
Protokoll fört vid Samarbetsrådsmöte den 17/3-15. 

 

Närvarande: Gunilla Winqvist, Sofia Hallberg, Erik Björn, Erika Lönnberg, Elin 

Islau, Andreas Cato, Susanne Pettersson och Jehn Nielsen. 

 

1. Gunilla hälsade välkommen och vi gick varvet runt och presenterade oss. 

 

2. Föregående mötesprotokoll lästes upp av Gunilla. 

 

3. Läget på skolan. 

Vi märker av att vi har äldre barn bland annat genom lite tuffare tag och 

språkbruket. Det behövs vuxna på båda sidor av gården för att stävja 

detta. Personalen bör sprida ut sig över gården. 

 

4. Under senare delen av ht-14 och nu i början av vt-15 har det varit hög 

frånvaro av personal, långtidssjukskrivningar, och det är svårt att få tag på 

vikarie. 

Informationen av Malins sjukskrivning har varit bristfällig och ett 

missnöje med verksamheten på Adas fritids påtalades.  

 

5. Organisation ht-15. 

Gunilla informerade om att det blir en enparallellig skola med c:a 25 barn 

i varje klass. 

Gymnastiksalen kommer antagligen inte bli klar till skolstarten. 

Slöjdlärare kommer att anställas. 

 

 

För anteckningarna Jehn Nilesen 

 


